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PROTOKÓŁ Nr    121/2006 
z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 

w dniu 25 maja  2006r. 
 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
a/ pięciu członków komisji (obecni wszyscy) 
b/ Iwona Wójcik – Sekretarz Gminy 
 
Porządek obrad 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Zatwierdzenie porządku obrad. 
4. Analiza projektów organizacyjnych szkół , 
5. Sprawy bieżące. 

 
Przebieg posiedzenia: 
 
Ad 1-3 
 
 Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja jednogłośnie przyjęła protokół  
z poprzedniego posiedzenia oraz zatwierdziła porządek obrad. 
 
Ad 4 
 
a/ Szkoła Podstawowa Motarzyno: 
Budowo  
„0” - 10 uczniów 
„1” - 10 uczniów 
Godzina w oddziale przedszkolnym to 1h zegarowa, dla dzieci 2x po 30h.  
Wątpliwości – podział kl IV na grupy z WF przy 22 uczniach. Z godzin dyrektorskich 
przeznaczono 1h na ekologię. Wątpliwość budzi pensum Pani Lidii Jureń – 20 h. Należy 
poczynić zmiany w statucie Szkoły. Administracja i obsługa bez zmian. 
b/ Szkoła Podstawowa Gogolewo: 
Do wyjaśnienia religia i wyliczenie pensum w 2 przypadkach. 
W Motarzynie i Gogolewie wychodzi język niemiecki. Będzie tylko w klasach VI. W tych 
szkołach wprowadzono język angielski. 
c/ Szkoła Podstawowa Dębnica Kaszubska: 
Religia wg Dyrektora BOS rozpisana prawidłowo. Prośba o zwiększenie o 0,5 etatu 
pedagoga, aby obecny pedagog odchodzący na emeryturę mógł wprowadzić nowego 
pracownika oraz o zwiększenie o 0,5 etatu konserwatora. Dyrektor zmniejsza o 0,5 etatu etat 
palacza a w to miejsce chce zwiększyć o 0,5 etatu etat konserwatora. 
Godziny dyrektorskie przeznaczono na rewalidację, wyrównywanie poziomów nauki, terapię, 
wychowanie do życia. 
Ekologia – 3h jest zatwierdzona z budżetu gminy. 
d/ Liceum Ogólnokształcące: 
Maturę będą zdawały klasy III. 
Od 01.09. 2006 r. funkcjonuje ogólniak 2 letni po ZSZ.  
I kl. – 20 osób 
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II. kl.   – 17 osób 
III kl.   -  20 osób   
Projekt organizacyjny jest na I półrocze, zobowiazano Dyrektora do dostarczenia projektu na 
II półrocze. 
e/ Gimnazjum: 
W projekcie należy poprawić lub uzupełnić: 
-przydział godzin nauczycielom bez kwalifikacji, 

- brak liczby dzieci, 
- programy autorskie – 8h , lecz brak zainteresowania, 
- brak możliwości obliczenia liczby godzin dla dziecka, 
- nie rozdysponowano godzin dyrektorskich. 

Dyrektor wystąpił z pismem o programy autorskie:  
1. Język niemiecki „ Świat bez granic” – 4 
2. Regionalizm „ Tu jest mój dom, tu jest Ojczyzna moja”  
3. Edukacja ekologiczna „Chemia z ochroną środowiska”  - 2 
4. W-f 

Kuratorium dało opinię pozytywną na programy autorskie. Dyrektor nie otrzymał zgody na 
programy autorskie ponieważ nie uzupełnił dokumentacji o: 

- uchwały Rady Pedagogicznej opiniującej innowacje pedagogiczne, 
- uchwały rady Pedagogicznej w sprawie wprowadzenia innowacji wraz z opisem ich 

zasad, 
- pisemnej zgody autorów lub zespołów autorskich innowacji na ich wprowadzenie, w 

przypadku gdy założenia innowacji nie były wcześniej opublikowane.     
Pani Sekretarz jednocześnie nadmieniła, że Sanepid ma wiele zastrzeżeń do stanu 
technicznego budynków szkół. 
 
                                                                                                           Przewodnicząca 
                                                                                                     Komisji Kultury, O światy, 
                                                                                                          Sportu i Turystyki  
 
                                                                                                          / -/ Jadwiga Karaś  

 


